寻找你的中国结——上海交通大学留学生原创设计大赛

You and China: SJTU International Student Creative Design Contest
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报名表 / APPLICATION FORM
	参赛者信息（本人填写）
Participant Information (by the participant)

	中文姓名
Full Name
In Chinese
	
	英文姓名
Full Name
In English
	
	国籍
Nationality
	

	护照号码
Passport
Number
	
	手机号码
Cell Phone
Number
	
	邮箱
Email
	

	艺术或设计

专业背景
Design/Art background 
	□ 无专业背景 / No 

□ 有专业背景 / Yes    
学习或工作经历 / Educational Background or work experience: 
                                                                     

	本人承诺遵守大赛主办方所做出的以下规定：
I promise to abide by the following regulations made by the contest organizer:

· 本人同意大赛主办方关于参赛作品不予退还和获奖作品使用权归属主办方的规定。
I agree that my entry will not be refunded and if it is awarded, the organizers wil reserve its right of usage.
· 本人承诺参赛作品为原创作品且未曾公开发表和参加其他比赛。若有抄袭、雷同，其纠纷或争议以及法律责任由本人自行负责，与主办方和协办方无关。
I commit that my entry is of original and has never been published, or participate in any other contest. If there are plagiarism, identical, dispute or controversy, or legal responsibility, that will be my personal responsibility, which has nothing to do with the sponsor and the co-organizers.
请仔细阅读以上规定，同意后再签名。 
Please read carefully the above provisions before you sign your name below.

	签名
Signature
	
	填表日期
Application Date
	

	参赛作品信息（本人填写）
Information on the Entries (by the participant)

	作品名称
Name
	中文
In Chinese
	

	
	英文
In English
	

	作品说明
Description
	中文
In chinese
200字以内

（200max）
	

	
	英文
In English
300字以内

（300max）
	


